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Abstract (en)
[origin: US2017268179A1] This cross-member system with shell (10) for a railroad track, intended to be wedged in an apron of the railroad track,
of the type including a cross-member (12) having a lower face (20), and an upper face (22) that is intended to receive a rail fastening system (14),
and a shell, is characterized in that the shell envelops substantially the entire cross-member so as to define an inner volume for receiving the cross-
member that is sealed against outside attacks.

Abstract (fr)
Ce systéme de traverse a coque (10) pour une voie ferrée, destiné a étre calée dans un radier de la voie ferrée, du type comprenant un traverse (12)
présentant une face inférieure (20), et une face supérieure (22), destinée a recevoir un systéme de fixation de rail (14), et une coque, caractérisé en
ce que la coque enveloppe substantiellement intégralement la traverse de maniére a délimiter un volume intérieur de réception de la traverse qui
soit étanche aux agressions extérieures
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